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KAUNIAISTEN NUORISOVALTUUSTO   PÖYTÄKIRJA  
KAUNIAINEN     28.10.2021 

Nuorisovaltuuston kokous 

Aika  28.10.2021 klo 16.00 

Paikka  Kauniaisten kaupungintalo 

Läsnä  

Nuorisovaltuuston jäsenet: Tove Klockars (pj), Mikael Niemelä (vpj), Michaela Virkkunen, Eskil 
Ehnholm, Jenna Meri, Robi Vasko 

Muut: Erica Saari, Jens Almark 

________________________________________________________________________ 

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 
 

1 Kokouksen avaus 
- Tove Klockars avasi kokouksen klo 16.07 

 

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 

3 Kouluterveyskyselyn tulokset/Taru Ikäheimonen 
- Taru ei valitettavasti päässyt osallistumaan 
- Erica näytti lyhyesti kyselyn tuloksia 
- Tulosten PP slidet lähetetään kiinnostuneille 
- 4.11 tulossa seminaari näihin liittyen 

 

4 Edustukset 
- Jenna: sosiaali- ja terveysvaliokunnan kokous 
- Mikael: Kulttuuri- ja vapaa-aikavaliokunnan kokous 
- Tove: Kaksi kaupunginvaltuuston kokousta (asioina esim. asemakaavamuutokset) 
- Michaela: Yhdyskuntavaliokunnan kokous 

 



5 Kouluvierailut 
- Kasavuoreen heidän oppilaat esittelemään NuVaa ja Hagelstamska skolaniin heidän 

oppilaat esittelemään NuVaa 
- Voidaan mahdollisesti toteuttaa myös videolla (riippuu koronarajoituksista) 
- Mieluiten pidettäisi paikan päällä, salissa 
- Esitellään NuVa:n toimintaa: Kerrotaan tapahtumista, valiokuntien kokouksista, omista 

kokouksista jne ja näytetään mahdollisesti kuvia näistä 
- Mikael käy keskustelemassa Kasavuoren rehtorin kanssa ja Tove Hagelstamska skolanin 

rehtorin kanssa 
- Tovelle ja Mikaelille lähetetään jo olemassa olevat PP slidet, jossa esitellään Kauniaisten 

NuVaa 

 

6 Nuorisopalvelut esittäytyvät  
- Jens Almark kertoi nuorisopalveluista ja nuorisotilasta 
- Nuorisopalveluille pitäisi saada enemmän näkyvyyttä nuorten mielestä (esim. Wilmaa voisi 

ehkä käyttää välineenä tiedon jakamiselle?) 
- Jenna ehdotti ensi kesäksi nuvalaisten yhteistä mökkiviikonloppua 
- Ehdotuksena lisäyksenä nuorisotilaan Nintendo Switch Wii 

 

7 Nuorisovaltuuston ehdotukset 
- Ei uusia ehdotuksia 

 

8 Muut asiat 
- Michaela mahdollisesti eroaa nuorisovaltuustosta. Jos näin käy, tilalle valitaan uusi jäsen 

2022 loppuun saakka. 

 

9 Seuraavat kokoukset 
- To 18.11, Microsoft Teams 
- Ti 7.12, Kauniaisten kaupungintalo 

 

10 Kokouksen päättäminen 
- Kokous päättyi 17.14 


